

Title (en)

Planter box support intended to hold two planter boxes in superposition

Title (de)

Halterung für Blumenkästen, welche zur Aufnahme von zwei Blumenkästen übereinander geeignet ist

Title (fr)

Support pour bacs à fleur destiné à recevoir deux bacs à fleurs en superposition

Publication

EP 2014204 A1 20090114 (FR)

Application

EP 07354042 A 20070709

Priority

EP 07354042 A 20070709

Abstract (en)

The support (1) has two lateral legs (2) connected together by crosspieces (3), where the support is made of pulverized or welded metal. Each leg has upper and median portions (4, 6) that are folded towards rear of the support and bottom of the support to form hooks (7). The portion (6) is horizontal towards front of the support and folded towards the rear of the support and the top of the support to form a set-square, and a lower portion (10) is horizontal towards the front of the support, where the portions (6, 10) are provided with vertically straightened front ends (11).

Abstract (fr)

L'invention concerne un support (1) pour bacs à fleurs destiné à recevoir deux bacs à fleurs (13 représente en coupe) en superposition comprenant au moins deux berceaux latéraux (2) reliés entre eux par une pluralité de traverses (3). Chaque berceau comprenant une portion supérieure (4) repliée vers l'arrière du support puis vers le bas formant ainsi crochets pour la fixation du support. Une portion médiane (6) sensiblement horizontale vers l'avant du support repliée vers l'arrière (7) et une portion inférieure (10) repliée sensiblement horizontale vers l'avant du support, caractérisée en ce que la portion médiane (6) peut recevoir un second bac à fleurs.

IPC 8 full level

A47H 27/00 (2006.01); **A47G 7/04** (2006.01)

CPC (source: EP)

A47G 7/041 (2013.01); **A47G 7/044** (2013.01); **A47H 27/00** (2013.01)

Citation (search report)

- [A] FR 2118381 A5 19720728 - PLANTEGENEST YVES
- [A] BE 1007499 A6 19950718 - MARRAS LUCIANNO [BE]
- [A] JP H11243783 A 19990914 - KITAGAWA KAZUHIKO, et al
- [A] DE 3134983 A1 19830317 - PETRICK GERHARD, et al
- [A] FR 2859091 A1 20050304 - LOUIS MOULIN SARL [FR]
- [A] US 4896456 A 19900130 - GRANT DOUGLAS [CA]
- [E] FR 2896142 A1 20070720 - LEGRAND ANDRE FRANCOIS [FR]

Cited by

US2022087450A1; USD1003076S; USD1005008S; US11864679B1

Designated contracting state (EPC)

AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MT NL PL PT RO SE SI SK TR

Designated extension state (EPC)

AL BA HR MK RS

DOCDB simple family (publication)

EP 2014204 A1 20090114

DOCDB simple family (application)

EP 07354042 A 20070709